
 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Het is uw beleid, dat mensen zolang mogelijk thuis moeten blijven wonen en 

pas een beroep mogen doen op gemeentelijke voorzieningen, als alle eigen 

mogelijkheden zijn uitgeput. Zelfredzaamheid is uw motto. Maar omdat die lang 

niet voor iedereen vanzelfsprekend is, is de KBO van mening, dat er voldoende 

wijkcentra moeten zijn, waar mensen elkaar kunnen ontmoeten en een 

noodzakelijk sociaal netwerk kunnen opbouwen. In een bijeenkomst in de 

aanloop naar de verkiezingen, heeft u allen dat uitgangspunt onderschreven. 

Het bestaan van wijkcentra mag niet ondergeschikt worden gemaakt aan 

de wens om te komen tot een centraal dorpshuis. 

 

Het is goed, dat geprobeerd wordt om zoveel mogelijk verenigingen onder te 

brengen in het Jan van Besouw. Zeker voor wat betreft de organisaties, die nu 

nog gehuisvest zijn tegenover het Jan van Besouw. Zij maken dan immers 

plaats voor zoveel mogelijk woningbouw, met name gericht op jongeren en 

senioren, in het centrum. Doordat het hier eigen gemeentegrond betreft is dit 

ook een unieke kans om te bouwen in het goedkopere segment. En daar is 

grote behoefte aan. 

 

De KBO begrijpt de grondgedachte van de werkgroep, dat als er maar zoveel 

mogelijk maatschappelijke activiteiten worden ondergebracht in het Jan van 

Besouw, er dan als vanzelf méér samenhang en integratie zal ontstaan: 

ouderen ontmoeten jongeren, armen de meer welgestelden en de culturele 

élite het ‘gewone volk’. Voor dat goede doel, zouden alle verenigingen zeker 

bereid zijn om zonodig ‘in te dikken’ en - indien ze zijn afgedwaald naar elders 

- terug te keren in de moederschoot. Het lijkt ons noodzakelijk om die 

vóóronderstellingen goed te onderzoeken, alvorens tot besluitvorming 

over te gaan. Verschillende brieven - o.a. van Stichting Jong - geven extra 

voeding aan deze gedachte. 



 

 

 

Ook de KBO hecht grote waarde aan het behoud van het Jan van Besouw als 

cultuurdrager van Goirle. Essentieel voor die Goirlese cultuur is ons 

verenigingsleven en het grote aantal andere burgerinitiatieven. Als we die 

cultuur willen behouden, moet het JvB allereerst weer het huis van de 

verenigingen en maatschappelijke organisaties worden. De opzet en inrichting 

van het JvB moet primair ruimte bieden aan de wensen van ons zeer 

gevarieerde verenigingsleven en minder of niet aan de professionele cultuur. 

Als we dan toch keuzes moeten maken, dan ligt daar de nadrukkelijke 

voorkeur van de KBO. 

 

Een Jan van Besouw als dé huiskamer van Goirle kan op gespannen voet 

staan met de ook noodzakelijke huiskamers in de verschillende wijken. En met 

de voorkeuren van mensen en verenigingen, die nu in accomodaties zitten, die 

beter bij hen passen. Het lijkt ons van belang om zo spoedig mogelijk met alle 

betrokkenen in gesprek te gaan om tot een voor ieder werkbare oplossing te 

komen. 

 

Het bestuur van KBO-Goirle 
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